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1. Avís de renovació de l’Executiva del Consell Mun icipal de les Dones i 
lliurament de la sol·licitud de la candidatura a le s associacions presents a 
l’assemblea. 
 
2. Propostes d’actes per al Dia Internacional de le s Dones 8 de març 2016. 
 
3. Torn obert de paraules. 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
Identificació de la sessió 
Caràcter: ordinari 
Horari: de 18:10h a 19:00 h  
Lloc: Sala d’Actes de l’Ajuntament de Tarragona 
 
 
Assistents:  
Ana Santos Gorraiz, presidenta delegada. 
Ivana Martínez Valverde, en representació del grup municipal del PSC. 
María Isabel Negueruela Morales, en representació del grup municipal del PP. 
Cristina Guzman Roset, en representació del grup municipal de CDC 
Beatriz Pérez Velasco, en representació del grup municipal de C’S. 
Magdalena Gutiérrez Ortiz, en representació del grup municipal de ERC. 
Pilar Domènech Dalmau, en representació del grup municipal de UDC. 
Concepción Hernández Sánchez, en representació del grup municipal de IC-EUA-V. 
Mireia Ros Domènech, en representació del grup municipal de la CUP. 
Mar Vázquez, en representació de UGT. 
Ascensión Callejero, en representació de la Vocalia de la Dona de Sant Salvador i del 
Col·lectiu de dones de Sant Salvador. 
M. Teresa García García, en representació del Col·lectiu de Dones del Casc Antic. 
Rosa Armengol i Parés, en representació de Dones de la Casa del Mar. 
Josefi Pons i Ana Gutiérrez, en representació del Col·legi de Psicòlegs de Tarragona. 
Marina Duch, en representació de l’Associació de Jubilats i Pensionistes Pere Martell – 
Vocalia de la Dona i de l’Associació de Dones de Pere Martell. 
Encarna Ferrete i Francesc Mallol, en representació de Dones del Serrallo. 
Helena Pons, en representació de CCOO-UNIÓ Intercomarcal 
Fermina Blanco i Flori Torres, en representació de l’Esplai Dones Sant Pere i Sant 
Pau. 
M. Rosa Llurba, en representació de l’Associació de Dones Jubilades i Pensionistes de 
Tarragona. 
Daisy Pizza, en representació de l’Associació “Palomas Mujeres de Hoy”. 
Montserrat Benaiges Roles, en representació del Col·lectiu de Dones de L’A.V. 
Progressista de Torreforta. 
Lola Moro, en representació de l’Associació de Dones de la Mora. 
Trini Torres Castro, en representació de Dones Gitanes de la Part Alta. 
Montserrat Agustí Banot, en representació de Germans de Dones de la Part Alta. 
Ana Mª Capella Flix, a títol individual. 
Maite Valero, a títol individual. 
Manoli García, a títol individual. 
Judith Ferreres, en representació de l’Associació CREA. 
Roser Cerdà Ferré, tècnica de Polítiques d’Igualtat 
Maria Claustre Jové Martí, secretària delegada  
 
Excusats:  
Col·lectiu de Dones Amigues Parc Riuclar Sta. Llúcia. 
Associació Catalana d’Afectats Fibromiàlgia. 
Associació Gai Lesvià Bisexual i Transsexual del Camp de Tarragona. 
Grup de Dones del Miracle. 
Associació “Do de Pit”, Anna Pacheco. 
Coral Cuadrada. 
 
 
 



 

 

 
 
 
En primer lloc la Sra. Santos informa que és la primera reunió a la que assisteix com a   
presidenta del Consell Municipal de les Dones i dóna la benvinguda a les noves 
persones que s’incorporen a l’Assemblea en representació dels grups polítics 
municipals.  
 
Així mateix, informa que la Federación de Asociaciones de Marroquíes en España ha 
sol·licitat ser membre del  Consell Municipal de les Dones, per la qual cosa un cop 
estigui tramitat l’expedient corresponent hi haurà una nova incorporació.  
 
1. Avís de renovació de l’Executiva del Consell Mun icipal de les Dones i 
lliurament de la sol•licitud de la candidatura a le s associacions presents a 
l’assemblea.  
 
La Sra. Santos informa les persones assistents  de la motivació de la renovació de la 
Comissió Executiva i també que les entitats que estiguin interessades en formar-hi part 
podran lliurar la seva candidatura a les oficines de l’OMAC fins el dia 6 d’abril de 2016. 
Afegeix que hi ha previst fer la votació de les candidatures presentades en una 
Assemblea que hi ha previst realitzar el dia 18 de maig de 2016. 
 
Es lliura un model de sol·licitud i una carta explicativa a les entitats que assisteixen a la 
reunió. A les que no hi ha pogut assistir se’ls hi farà arribar. 
 
Les persones assistents a la reunió en queden assabentades.  
 
2. Propostes d’actes per al Dia Internacional de le s Dones 8 de març 2016. 
 
La Sra. Santos informa àmpliament de les activitats programades. 

Pel que fa al lliurament dels punts de llibre informa que les candidatures sempre les 
proposa alguna entitat,  que el número 22 estarà dedicat a la Sra. Olga Xirinachs, el 23 
a la Sra. Mercè Anglès i el 24 a la Sra. Lola Paniagua. Pel que fa al número 25 
manifesta que la comissió encarregada encara cal decidir si es dedicarà a  la Sra. 
Manolita Gómez o a la Sra. Dolores Reyes. Afegeix que cada any només se’n poden 
donar quatre i que, en qualsevol cas, la que no surti escollida enguany tindrà el punt 
de llibre dedicat.  

La Sra. Cerdà informa que si hi ha alguna entitat que tingui alguna proposta d’actes la 
pot fer arribar al correu del SIAD i que es donarà publicitat a les activitats que es vagin 
generant. 

 

3. Torn obert de paraules. 

Intervé la Sra. Ros, representant de la CUP, per informar de l’hora i del recorregut de 
la manifestació convocada el dia 8 de març amb motiu del Dia Internacional de les 
Dones. 

A continuació exposa que els ha arribat que a la zona en que es vol construir l’IKEA hi 
ha la intenció de donar noms de dones. Manifesta que volen traslladar la seva 



 

 

satisfacció però també que els noms de dones haurien d’estar repartits per tota la 
ciutat. 

La Sra. Santos li respon que hi està d’acord però que per donar noms hi ha d’haver 
nous carrers, donat que és molt difícil canviar els noms dels actuals. 

Intervé la Sra. Cerdà per informar que la comissió de treball Memòria de Dones del 
Consell Municipal de les Dones ja va fer un estudi de proposta de noms de dones que   
es va traslladar al departament de Cultura de l’Ajuntament, que és el que tramita els 
noms dels carrers. Va ser una proposta amb  un centenar  de noms de dones perquè 
s’estudiï quan s’hagi de donar nom a algun carrer. 

Reprèn la paraula la Sra. Ros per preguntar si s’ha fet alguna cosa en relació al prec 
de la Sra. Estrada al Consell Plenari de l’ajuntament de Tarragona del mes de 
novembre de 2015 sobre la necessitat de crear un gran pacte amb tots els agents 
socials de la ciutat per a l’eradicació de la violència masclista. 

La Sra. Santos li respon que es va reunir amb la Sra. Estrada i amb el col·lectiu Cau 
de Llunes per tal que el Consell Plenari declarés Tarragona ciutat contra la violència 
de gènere i que van quedar de portar-ho a un Consell Plenari en que no hi hagi massa 
mocions perquè tingui molta repercussió a la ciutat.  

A continuació la Sra. Ros informa que el col·lectiu Cau de Llunes impulsa una 
campanya contra els assassinats masclistes consistent en una concentració que tindrà 
lloc el dia 25 de cada mes a les 19 hores.  

La Sra. Cerdà informa que, des que està creada la Conselleria de Polítiques d’Igualtat, 
el Consell Plenari va adoptar l’acord que,  desprès de la confirmació d’una mort per 
violència de gènere a Catalunya, es convoqui un minut de silenci a les escales de 
l’Ajuntament. Afegeix que,  per visualitzar el rebuig, es desplega una pancarta on es 
pot llegir “Tarragona diu no a la violència masclista”.  

La Sra. Cerdà s’ofereix a donar publicitat a aquestes convocatòries, tal hi com ho fa 
puntualment per cada minut de silenci. 

Pren la paraula la Sra. Callejero per dir que és de l’opinió que cal posicionar-se contra 
tot tipus de violència, per la qual cosa cal disposar d’una bona informació i dur a terme 
una línia continuada de reivindicacions. 

La Sra. Pons demana fer un monogràfic sobre els recursos que tenen les dones que 
pateixen violència masclista, cosa que podria conduir a una major conscienciació. 

La Sra. Ros manifesta que cal crear xarxa entre les dones per evitar que es continuï 
amb la violència masclista 

La Sra. Llurba diu que hi està d’acord.  

Es recorda que Tarragona compta amb una xarxa de serveis, entitats, organismes, 
centres de salut, centres d’ensenyament, jutjats etc...que formen part d’un Circuit de 
Protocol, que es coordina per fer actuacions contra aquesta xacra. 



 

 

Finalment la Sra. Santos manifesta que està clar que les dones per ser fortes han 
d’estar unides, per la qual cosa caldria fer un debat intens. A tenor del que s’ha dit 
anteriorment diu que es programaran unes jornades sobre gènere, el contingut de les 
quals comenci  pels conceptes que s’han de tenir clars.  

I no havent-hi més assumptes a tractar, la presidenta delegada aixeca la sessió, de la 
qual estenc, com a secretària delegada, aquesta acta. 
 
 
La secretària delegada     Vist i plau 

La presidenta delegada 


